
Kubánská vakcína „Abdala“ je jako jediná na
světě 100% účinná proti všem, i těžkým
formám COVIDU. NEJPODSTATNĚJŠÍ
ROZDÍL OPROTI MRNA VAKCÍNÁM: PO
KUBÁNSKÉ ZŮSTANETE NAŽIVU A ZDRÁV
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KUBA: Kubánská vakcína proti koronaviru „Abdala“ během třetí fáze klinických studií
prokázala 100% účinnost proti těžkým formám onemocnění, uvedli vývojáři této vakcíny.

Marta Ayala, ředitelka Centra pro genetické inženýrství a biotechnologie, která vakcínu vyvinula,
uvedla, že „údaje o účinnosti z třetí fáze klinických studií vakcíny „Abdala“ již byly získány a
výsledky jsou vynikající,“ uvádí TASS s odkazem na agenturu Prensa Latina.

Dodala, že nyní je plánováno zvýšení cílové skupiny pro studium účinnosti vakcíny na 300 tisíc lidí.

Centrum pro státní kontrolu léčiv, zařízení a zdravotnických prostředků (CECMED) na Kubě již dříve
povolilo nouzové použití vakcíny „Abdala“ proti koronaviru.

Ve druhé polovině června oznámila Kuba dokončení klinických studií s tímto lékem, jeho účinnost
proti symptomatickému průběhu koronaviru byla 92,28%.

Vývoj této vakcíny se stal známým v březnu.

Zpráva amerického ministerstva zdravotnictví a sociálních služeb (HHS) zároveň naznačila, že
Washington se snaží přesvědčit americké země, aby nepřijímaly pomoc Ruska, Kuby a Venezuely
ohledně vakcín.

 

Fico o svojom zadržaní

Strana Smer-SD včera ráno podala na Národnú kriminálnu agentúru verejné trestné oznámenie v
súvislosti s nákupom antigénových testov od trnavskej spoločnosti Eurolab Lambda. Fico okrem toho
vyzval premiéra Hegera, aby odvolal z funkcie ministra vnútra Romana Mikulca.
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Fico sa následne na tlačovom brifingu spýtal, či si aj pre neho príde NAKA v reakcii na jeho trestné
oznámenia. „Takýto človek nemôže stáť na čele ministerstva vnútra. Včera sme poskytli
informácie, že nezávislí svedkovia, ktorí neboli ani vo väzbe ani obvinení tvrdia, že pýtal
úplatky a bral úplatky. V jednom prípade 15 až 20-tisíc eur, v druhom prípade 100-tisíc eur.
Celé vyjadrenie Mikulca bolo: lebo Fico a voči Ficovi treba urobiť právne kroky. Ale nie my
sme brali úplatky, ale pán Mikulec.“

„Čo má na mysli pán Mikulec pod tými právnymi krokmi? Že teraz zavolá tej
pracovnej skupine, ktorú vytvoril na Ministerstve vnútra a že mi zajtra ráno
NAKA príde vykopnúť dvere, lebo sme si dovolili dotknúť sa veľkého Mikulca?“
Spýtal sa v piatok líder Smeru-SD Fico.

Imrecze hovorí aj o korupcii ministra Mikulca

Časopis Plus sedem dní tento týždeň zverejnil nahrávku rozhovoru medzi Františkom Imreczem a
bývalým riaditeľom NAKA Branislavom Zurianom, v ktorej rozoberajú aj možnú korupciu pri
obstarávaní počítačových systémov nadnárodnej firmy SAP pre štát.

„Myslím, že to bola stovka,“ hovorí o úplatku pre vtedajšieho šéfa vojenskej tajnej služby a
súčasného ministra vnútra za OĽaNO Romana Mikulca vo svojej výpovedi kajúcnik Imrecze. Podľa
Plus sedem dní ide o slová Imreczeho, keď ho niekedy na rozmedzí rokov 2020 a 2021 vypočúval
Branislav Zurian. Stotisícový úplatok mal byť odovzdaný za získanie kontraktu pre
spoločnosť SAP Slovensko, ktorú v tom čase zastupoval Imrecze. Išlo o obstaranie
špeciálneho počítačového systému Palantir na hľadaniee neštruktúrovaných dát v
dokumentoch.

Imrecze vo výpovedi upozornil, že SAP je nadnárodná firma a hovoril tiež o spojitosti s „americkou
burzou“. „To by bol škandál ako hovädo, keby ešte aj tá globálna korporácia bola zatiahnutá. Keď sa
bavíme o samotnej kúpe, bola to veľmi účelná kúpa. Toto oni veľmi potrebovali… My sme boli radi, že
to kúpili obratne. Kúpili to od nás. Jasné, bez súťaže. Oprávnene bez súťaže. Hodnotu si už dnes
nepamätám. Ale je to zistiteľné. Nejaké milióny to boli,“ pokračoval Imrecze, na čo sa Branislav
Zurian opýtal, že nejaká časť plnenia „išla mimo“?. Imrecze pravdepodobne prikývol, no v následnej
ďalšej odpovedi povedal, že si nemyslí, že v tom bol zapojený Mikulec.
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